

Referat fra generalforsamling den 4. februar 2025

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Valg af referent og stemmetællere
3. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning til godkendelse
4. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse
5. Fremlæggelse af budget til godkendelse, herunder fastsættelse af kontingent og gebyrer

Bestyrelsen foreslår uændret kontingentsats 300 kr. for holdkørende og 200 kr. for ikke hold kørende

6. Behandling af indkomne forslag

Forslag fra Erik Libolt: Medlemmer af Cafe60+ samlet til generalforsamling den 04-02-2025 opfordrer nuværende samt fremtidige bestyrelser af Cafe60+ til ikke at udelukke medlemmer fra aktiviteter i klubben uden at den pågældende har haft mulighed for at mødes personligt med bestyrelsen hvis det ønskes af medlemmet.

7. Valg af kasserer for 2 år
8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år
9. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år
10. Valg af revisor for 1 år
11. Valg af en revisorsuppleant for 1 år
12. Eventuelt

Der deltog i alt 37 stemmeberettigede på generalforsamlingen. Derudover var der 1 fuldmagt.

Formanden Esben Skau bød velkommen.

Dagsorden:

1. Valg af dirigent

Vitus Schmidt blev valgt som dirigent og konstaterede efterfølgende, at Generalforsamlingen var indkaldt i overensstemmelse med foreningens vedtægter.

2. Valg af referent og stemmetællere

Liss Schmidt blev valgt som referent og som stemmetællere blev valgt Arne Olsen og Mogens Hansen.

3. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning til godkendelse

Bestyrelsens beretning blev udsendt til medlemmerne i forbindelse med indkaldelse til generalforsamlingen.

Beretningen blev ikke læst op, men formanden Esben Skau nævnte bl.a.

Vi er blevet lidt færre og lidt ældre medlemmer. Vi har sagt farvel til 9 medlemmer og goddag til 1 nyt medlem. Vi har også haft et dødsfald.

Vi er 57 holdkørende og 10 ikke-holdkørende. Vi er 44 mænd og 23 kvinder.

Gennemsnitsalderen er steget til 73,9 i 2025 (fra 72,7 i 2024).

For at få fat i nye medlemmer, arbejder bestyrelsen med forskellige tiltag for at promovere klubben. Det drejer sig om en A5-brochure, som kan omdeles via bibliotek, idrætscentret, Brohuset mv.

Sydkysten er kontaktet, for at få dem til at bringe en omtale af klubben.

I forbindelse med standerhejsningen den 1. april 2025, vil vi invitere til åbent hus.

Formanden opfordrede alle medlemmer til at invitere eventuelt interesserede med i klubben, for at få nye medlemmer den vej.

Det overvejes også om elcykler kan være en mulighed fremover. Der kommer sikkerheden dog i første række.

Flytning til nyt klubhus har også fyldt i det forgange år. Forløbet m.v. har fremgået af bestyrelsesreferaterne. Vi har fået besked fra kommunen, at flytningen vil ske i 1. halvår af 2025.

Efter generalforsamlingen vil vi tage kontakt til tennisklubben, og aftale nærmere i forhold til flytningen.

Der var en livlig diskussion om elcykler, og formanden bemærkede, at vi er ikke afvisende, men at sikkerheden for alle vil være i højsædet.

Bestyrelsens beretning blev efterfølgende godkendt med applaus.

4. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse

Bodil havde første fremlæggelse af regnskab, efter hun blev valgt i efteråret.

Regnskabet blev gennemgået, og der var et lille underskud på 820 kr.

--

I forbindelse med gaver, blev der spurgt, om der var et gaveregulativ i klubben.

Bodil bemærkede, at det har været drøftet i bestyrelsen, og det er besluttet, at der kun gives gaver ved fødselsdage – 70-75-80-85 mv. Der gives ikke gaver ved "bryllupsdage".

Gaverne gives i forbindelse med de månedlige frokoster i klubben. Der køres ikke ud med gaver.

Bestyrelsen vil snarest udarbejde et gaveregulativ for klubben.

Regnskabet blev godkendt med akklamation.

5. Fremlæggelse af budget til godkendelse, herunder fastsættelse af kontingent og gebyrer.

Bestyrelsen foreslog uændrede kontingenter.

Bestyrelsens forslag til budget udviste et lille underskud.

Bodil bemærkede, at der i 2024 havde været et underskud på sommerfesten, og man kunne overveje lidt større egenbetaling.

Der var spørgsmål til Holdsport, og prisen for det. Holdsport er både vores hjemmeside, og kommunikation til medlemmerne, når der skal udsendes indbydelser m.v.

Der blev opfordret til mere information om Holdsport, og hvad det kan bruges til.

Budgettet blev godkendt med akklamation.

6. Behandling af indkomne forslag

Forslag fra Erik Libolt: Medlemmer af Cafe60+ samlet til generalforsamling den 04-02-2025 opfordrer nuværende samt fremtidige bestyrelser af Cafe60+ til ikke at udelukke medlemmer fra aktiviteter i klubben uden at den pågældende har haft mulighed for at mødes personligt med bestyrelsen hvis det ønskes af medlemmet.

Dirigenten oplæste forslaget, og Erik Libolt uddybede sit forslag – ifølge de nuværende regler/vedtægter kan bestyrelsen udelukke et medlem uden pågældende for foretræde for bestyrelsen. Endelig udelukkelse skal ske på en generalforsamling. Han synes, at vores regler skal ændres, så de indeholder hans forslag.

Der var en livlig diskussion om vores holdregler, holdkaptajnens rolle, tonen i forskellige situation på de enkelte hold mv.

Dirigenten foreslog, at der blev stemt om forslaget.

For forslaget stemte 22

Imod forslaget - 0

Hverken for eller imod – 10.

7. Valg af kasserer for 2 år

Bodil Vestergaard blev genvalgt med akklamation.

8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år.

Finn Stokholm og Niels Otto Hansen blev genvalgt med akklamation.

9. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år

Jette Gottlieb og John Lund blev genvalgt med akklamation.

10. Valg af revisor for 1 år

Gurli Libolt blev valgt med akklamation.

11. Valg af revisorsuppleant for 1 år

Inger Meldgaard blev valgt med akklamation.

12. Eventuelt

Erik Libolt foreslog, at der årligt blev holdt et møde om køreregler og førstehjælp. Derudover en genoptagelse af holdkaptajns møderne.

Finn Stokholm gjorde opmærksom på, at der er en hjertestarter tæt på vores nye klubhus, så det kunne være en god anledning til førstehjælpskursus.

Der var stor opbakning til både holdkaptajns møde og førstehjælpskursus.

Palle Stüker foreslog, at vi fremover holder vores julefrokost ude, så festudvalget ikke er, så hængt op på dagen. Han foreslog også, at festudvalget ikke skulle betale deltagergebyr,

Bodil Vestergaard bemærkede, at festudvalget kan foreslå at holde julefrokost andre steder. Der bliver i dag betalt for hjælp med servering/opvask.

Der var også forslag om at holde vores arrangementer i Brohuset, og selv stå for madlavning m.v.

Søren Lauth spurgte til tilskud til den første cykeltrøje, om det også kunne være en vest. Det blev bekræftet, at det kan det. Han opfordrede at vi alle kører i klubtøj, når vi kører i klubregi.

Formanden takkede for input til bestyrelsen.

Ishøj den 9. februar 2025

Liss Schmidt

Referent

Dirigent: Vitus Schmidt



A handwritten signature in black ink, appearing to read 'V. Schmidt', is written over a horizontal line.